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Het persoonlijk voornaamwoord verwijst naar een persoon 
of een groep personen, zonder ze bij naam te noemen.
Persoonlijke voornaamwoorden zijn onder andere:

ik, je, jij, jou, u, hij, zij, ze, het, wij, we, jullie, mij,
zij (meervoud), mij, me, hem, haar, ons, hen, hun 
en ze (meervoud).

Persoonlijk voornaamwoord

hij aait

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

Ik ga vrijdag naar de speeltuin. Ga je met mij naar de speeltuin?  
Reis jij graag met de trein?  Ik kom naar jou toe. 
Hij is aan de beurt.   Neem je haar ook mee naar het park?
Wij gaan naar het park.  Zij houden ook van Nederlandse muziek. 
Jullie gaan naar het zwembad. Je moet hun vragen of ze komen. 
Vraag je dat aan ons?   U gaat met haar naar de winkel.
      

Als je niet zeker weet of een woord een persoonlijk voornaamwoord is, kun je het 
woord vervangen door namen van personen. Kun je het woord niet vervangen door 
een naam? Dan is het geen persoonlijk voornaamwoord.

Ga je met mij mee naar de winkel?   Gaat Tim met Lisa mee naar de winkel?
Vraag je dat aan ons?    Vraagt Tim dat aan Lisa?

Onthouden!

De woorden ons en haar zijn soms geen persoonlijke voornaamwoorden, maar bezittelijke 
voornaamwoorden. De woorden geven een bezit aan en je kunt ze meestal niet vervangen door 
een naam. Soms kan dat wel, maar dan moet je een s of een ’s aan de naam toevoegen.

Ik parkeer voor haar huis.  Tim parkeert voor Anouks huis. 

Je kunt het woordje haar alleen vervangen door een naam met een s of een ’s erachter. Het huis 
is van Anouk en dus is het een bezittelijk voornaamwoord.

Let op!

Grammatica


